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Tilstede: Ole Bjørn Normandbo, Øystein Vestmoen, Liv Randi H. Johnsen, Ottar Haugen, 
Kristin Stensrød Haugen, Anita Baan Hovd, Åsmund Brøvig og Thorbjørn Gundersen, Heidi 
Løvereide og Toril S. Jacobsen,  
  
Ole Bjørn åpnet med å lese fra en andaktsbok. 
 
SAKNR. 60/19: GODKJENNING AV REFERAT FRA 12. JUNI 
 Referatet ble godkjent og undertegnet. 
 
SAKNR. 61/19: ØKONOMI  
Likviditeten pr i dag er 777 000 det er en økning på 70 000 fra forrige MR.  
Oppgjøret fra Fellesrådet i forbindelse med Kristinas sykefravær venter vi fortsatt på.  
Det avtales et møte med Meny der Ole Bjørn og Ottar møter for å reforhandle 
samarbeidsavtalen mellom menigheten og Meny.  
 
Det er konfirmanter som ikke har betalt konfirmantavgiften for 2018. Disse er kontaktet.  

  
 SAKNR. 62/19: PRESTEN HAR ORDET 



For 2019/2020 er 23 konfirmanter. Dette er vi veldig fornøyd med og glad for. Tanum og 
Kjose har fått ny kateket som skal være sammen med Kristin på fellessamlinger i Berg.  
Det blir to konfirmasjonsgudstjenester i Berg. Dette blir tatt opp på foreldremøte med 
konfirmanter og foreldre/foresatt. 
Det blir ikke hjemmegrupper i år fordi det har vært vanskelig å få til de siste årene.  
Det blir Hektaleir på Lillehammer også i år. 8. sep. er det konfirmantpresentasjons 
gudstjeneste.  

 
SAKNR. 63/19: MENIGHETSRÅDSVALG 2019 
3. sep. er det møte for valgfunksjonærer i Berg arbeidskirke. Vi må ha et stemmestyre og 
valgfunksjonærer, med henholdsvis 8 funksjonærer der 4 av disse er stemmestyret. 
På dette møte må leder av valgstyre og valgfunksjonærene sette opp en fordeling av 
vaktene på søndag og mandag da valglokalene er åpne. 
 
Kristin og Ole Bjørn sender en mail til de som har sagt ja til å være valgfunksjonærer og å 
sitte i valgstyre. 
 
SAKNR. 64/19: EVALUERINGER AV SOMMERENS ARRANGEMENT 
Bruktbutikken: 
Med tanke på besøk er bruktbutikken fornøyd med sommeren. Det har vært godt besøkt, og 
de har inntrykk av at det er spesielt turister som kommer innom. Det har vært åpen en uke 
mindre enn i fjor. Omsetningen har vært på 92000 som er tilnærmet likt fjoråret.  
Styret sier at det har vært ganske greit å fylle opp listene for bemanningen i sommer. De er 
godt fornøyd med posesalget også i år, og mener at dette har vært en del av det som har gitt 
inn mye penger.  
 
Bryggegudstjenesten i Nevlunghavn: 
Etter telling ser vi at det var færre deltakere i år enn tidligere år. Dette gjør også at offeret 
hadde en nedgang på ⅓ fra i fjor (33 000 kr).  
Det har vært flere som har kommentert tekstvalget til preken på gudstjenesten, også av 
Kristin i forkant av gudstjenesten. Tilbakemeldingene var at dette var en litt “tung” tekst som 
ikke nødvendigvis appellerte til det “store” publikummet.  
MR ser at taleren er avgjørende for antall besøkende.  
 
Bryggegudstjenesten i Helgeroa: 
Det var også en nedgang i Helgeroa med tanke på antall publikum. MR har fått flere 
tibakemeldinger på at dette var en fin gudstjeneste, og at preken appellerte mer publikum. 
Generelt sett må det praktiske rundt bryggegudstjenestene tas opp på siste MR før 
sommeren neste år.  
Det foreslås at kulturkomiteen hjelper til å finne talere for neste år. Kristin presiserer at hun 
tar ansvaret for gudstjenesten og at det praktiske ordnes av en komite. Det ble også 
diskutert en rullering av utegudstjeneste i Helgeroa, Nevlunghavn og Arøya.  
 
Operagutta: 



Det var 240 betalende på konserten. Dette ga et overskudd på 14 000 kr. Før neste år 
trenger vi en komite på 3- 4 mot 2 i år. Et svært vellykket arrangement som vi er godt 
fornøyd med.  
 
Sommergudstjenester: 
Det var rundt 50 mennesker på begge gudstjenestene vi har hatt i sommer. Dette er vi godt 
fornøyd med.  
 
Olsok: 
Det var nesten fullt i steinkirken. En flott gudstjeneste med god salmesang. 
 
Leirdeltagelse på Knattholmen: 
Menigheten hadde en gruppe med barn på Tria Junior, en gjeng deltok på Tria og en på 
Tenleir på Knattholmen i sommer. Menigheten sponser deltakerne iht tidligere vedtak. 

 
SAKNR. 65/19: BYGDEGUDSTJENESTE 
Samarbeidsgudstjeneste med Frikirken. Det er behov for en arbeidsgruppe som kan sikre 
aktivitetene ute. Anita og Kristina jobber med dette. Det legges opp til grilling (Toril og 
Thorbjørn), svampekasting, mulig ansiktsmaling, bueskyting, klatrevegg. 
 
 
SAKNR. 66/19: TORSDAGSTREFF 
Vaffelstekere i menigheten har sendt en forespørsel på hvor ofte det er ønskelig at de 
kommer og steker på Torsdagstreffet. MR stiller spørsmålet på hvor ofte de kan tenke seg å 
gjøre det. MR er takknemlige for alle dagene de er villige til å stille.  
 
SAKNR. 67/19: PLAKATER 
Vi standardiserer plakatene og lager plakater som kan gjenbrukes og tilpasses til hvert 
enkelt arrangement. Vi lager spesielle plakater ved spesielle anledninger.  
 
SAKNR. 68/19: REFERATSAKER  
Diverse tildelinger: 
Tildeling fra bispedømmekontoret til legat MATT 7,7 Berg -Guts til innkjøp av magnettavle og 
tusjer. 
Tildeling fra midler til SLUSH-kurs 
 
Forslag om lekeapparater fra Superonsdag: 
Det er fremmet et ønske om ballbinge evnt annet fra styret i Superonsdag. Har evnt 
Helgeroa Vel, kommunen eller andre instanser noen midler vi kan søke om? Dette MR er 
positive til å utarbeide en helhetlig plan for utearealet vårt, men det må forankres i det nye 
MR. Det bør blant annet sjekkes ut med landskapsarkitekten som ble benyttet da kirken ble 
bygget. Dette MR anbefaler at det settes opp en arbeidsgruppe når det nye MR er etablert. 
 
SAKNR. 69/19:  EVENTUELT 
Vurdere bruken av uteområdet vårt til “Tuftepark”, dvs apparater der kroppsvekten blir brukt 
som motvekt. Se punkt over i Referatsaker. 



 
Det kom innspill om at Arbeidskirken er lite synlig fra veien ut mot Nevlunghavn. Kan vi få 
utarbeidet et skilt eller annet arrangement for å synliggjøre kirken fra den siden? 
 
Det kom også innspill på skiltingen inn til kirken. Anita sjekker ut hvem som bestemmer skilt 
og kontakter den aktuelle instansen. 

 
 
  
 

  
  

  
  
  
  
 
 
  
 


